
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 5/2020 
 
 
 

Utvalg: Koordineringsutvalg for støy 
Møtested: Ørland kultursenter, Balsnes 
Dato: 30.09.2020 
Tid: 09:15 – 10:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder SP 
Jan Inge Standahl Nestleder SP 
Stein Eriksen Medlem STØY 
Hans Kristian Norset Medlem STØY 
Kjetil Schanche Medlem BOND 
Ketil Kvam Medlem RAD 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tore Melhuus MEDL H 
Daniel Johansen MEDL RAD 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Thomas Engen Kommunalsjef  
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 

Andre som møtte: 
Navn Firma 
Carl Oscar Pedersen Forsvarsbygg 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Leder ønsker innspill fra medlemmene på saker som kan tas opp 

 
 
  



 
 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Referatsaker fra siste møte 

 Forsvarsansatte som tilflyttere – melder de flytting? – svares ut neste møte 
 Ferdigstilling av tomter – oppgjør og overskjøting av tomtene 

 
 
Orienteringssaker: 

 Orientering fra forsvarsbygg v/Carl Oscar Pedersen 
(presentasjon/notat sendes ut) 
 Innløsning: står igjen 2 boliger som ikke er innløst – har fått frist 

I landbruk er 3 boliger i prosess/forhandling 
 Husdyrundersøkelsen – kommet inn løsningsforslag til leskur som er svart ut. Noen har 

startet bygging. 
 Etterbruk av vernede bygninger som eies av Forsvarsbygg – leieavtale kan inngås  
 Flytting, rivning og opprydding 
 Støytiltak boliger i gul sone – nesten ferdig 
 Oppfølging av støymålinger og flygetraseer 
 Hurtigbåt 
 Vernede bygninger - mulighetsstudien ferdig – ønsker avklaring på videre prosess 
 Overføring av eiendommer til kommunen – 49 eiendommer som er klar til å overføres til 

kommunen 
 

 Orientering fra støygruppa ved Hans Kristian Norset 
 

1) Støymålere og utplassering  
Anskaffet 3 nye støymålere i tillegg som støygruppa har vært med å plassere ut, 2-3 uker 
siden. 

2) Boliger utenfor Ørland (eks Agdenes) ønsker støymåler 
3) Flytteprosjektet av verna bygg 

Støygruppa er tilgjengelig med å bidra positivt hvis interesse 
4) Naboloven og fremdrift 
 Dialog mellom advokatene. Grei oppstart. 
5) Husdyr og «lyd-le-skur» 
 Flere har fått tillatelse og bygging er igangsatt for noen 
6) Høring Miljødir. Av 17/8 med svarfrist 27/9 og følger for gul sone – se eget kulepunkt 

under 
7) Mobildekning rundt basen 
 Dårlig kontakt på mobilnettet – har dette med basen å gjøre? 
8) Skilting/info ang skyting utenfor Basen for å fjerne fugl  
 Bør ordnes. Carl Oscar sjekker saken 
9) Overføring av eiendommer fra revne bolighus til landbruk 
 Må ryddes, det blir fort ugress og det danner seg brunsnegler 
10) Info-utveksling mellom Basen og sivil-samfunnet 

Får vi tilgang til tall/informasjon, antall takeoff osv? Hva er hemmelig, og hva er det 
åpenhet om? Vi ønsker godt samarbeid. 
Bør få til et felles møte med støygruppa, Carl Oscar, Finn Olav og flystasjonen 

 



Stein Eriksen tok opp: 
11) Forurensing utenfor Basen av fuel-damp/lukt 

Luftforurensning for beboere ved nordvestlig trekk – eksoslukt  
Ubehagelig.  Avklaring i forhold til om det er helsemessig skadelig. 
Bør foretas målinger  
 
Carl Oscar sjekker saken, og tas opp på neste møte 

 
 Høring T-1442-strengere regler for gul sone luftfart 

Høringsfrist 27.09.20!! 
 
Forsvarsbygg har sendt inn høringsinnspill - høringssvaret fra Forsvarsbygg legges ved 
protokollen. 
 
Kommunen har ikke sendt inn (utsatt frist), men vil bli gjort etter møte i koordineringsutvalget. 
Koordineringsutvalget for støy støtter Forsvarsbygg sitt høringssvar og ber om at kommunen 
bygger videre på deres høringssvar. 
Ørland kommune er ikke involvert i prosessen og retningslinjer for gul sone må utredes mere.  

 
 Orientering anleggsplan  

I forhold til trafikksikkerheten er det mange ødelagte/dårlige veger. Ønsker asfalt på 
fylkesvegene som er berørt. Vegeier bør komme på banen. 
 
Koordineringsutvalget ønsker at utvalgets leder, Finn Olav, sammen med kommunen og 
forsvarsbygg, tar et møte med fylkeskommunen som vegeier. Finn Olav tar kontakt med 
fylkeskommunen om møte. 
 

 Utplassering støymålere 
Anskaffet 3 nye støymålere i tillegg som støygruppa har vært med å plassere ut, 2-3 uker siden. 
Boliger utenfor Ørland (eks Agdenes) ønsker støymåler. 
 

 Vedtatt område for flytting av regionalt og kommunalt vernede bygninger 
Veien videre, hvem har ansvar for hva? Det er store kostnader og mangel på ressurser. Det må 
lages reguleringsplan og søknader om flytting. Fordeling av roller, ansvar og grensesnitt. 
Hvilken tilstand skal husene være i når de overtas av kommunen? Ikke glem næringsinteressene 
i forhold til landbrukseiendommer. 
Jobber videre sammen med Forsvarsbygg. Forsvarsbygg ønsker å få gjort dette. 

 
 Orientering om framdrift av grøfting i nord 

Prosjektet har tatt lang tid, men er nå i gang. Gravemaskiner har startet arbeidet. Godt forankret 
blant grunneierne.  

 
 Eventuelt 

Spørsmål fra Finn Olav: 
Voller rundt stasjonen – 600 mål. Kan det tas i bruk som beiteområder for husdyr? 
Koordineringsutvalget er fornøyd med vollene som de er nå. Har vært slått i sommer og ser fine 
ut. 

 
 
Saker til neste møte: 

 Luft og jordprøver 
 Frister i forhold til innløsning  
 Saker fra kontrollutvalget 


